
 
Besluitenlijst van de vergadering van 

de raadscommissie van de gemeente Dalfsen, 
d.d. 24 juni 2024 

 
 
Aanwezig: 
Voorzitter  H.A. Zwakenberg 
Griffier  G.J.H.T. van Dijk 
Raads(commissie)leden  
Gemeentebelangen I.G.H. Haarman, J. Hekman, M.J. Holterman, H.A.J. Kleine Koerkamp,  
  J.W. van Lenthe, H.W. Pessink, J.B. Upper 
CDA F.A.H.M. Bekius, L.H.M.M. Diepman, R.H. Kouwen, E. Ruitenberg,  
  M.E.J. Veldkamp 
ChristenUnie  D.J. van Gelder, D.B. Homans, H. Lassche-Visscher 
PvdA  T. de Vries 
D66  J.B. Smalbraak 
VVD  H.V.P. Endeman 
 
Tevens aanwezig: 
Wethouders R.W.J. van Leeuwen en J.W. Uitslag, gemeentesecretaris H.J. van der Woude, 
ambtelijke ondersteuning: E. Ormel (agendapunt 4), W. Leferink (agendapunt 5). 

 
 ONDERWERP COMMISSIEADVIES/BESLUIT 

1. Opening De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur. 

2. Vaststelling agenda Conform. 
  

3. Vragenronde 

 

Vaccinatiegraad 
Dhr. Van Lenthe (Gemeentebelangen) merkt op 
dat uit onderzoek blijkt dat de vaccinatiegraad in 
Overijssel onder de 90% zit en deze ook in 
Dalfsen daalt. Dit baart de fractie van 
Gemeentebelangen zorgen. Dhr. Van Lente vraagt 
of de wethouder bekend is met deze cijfers en  
deze daling ook zorgwekkend vindt. Ook vraagt hij 
of er voor de daling van vaccinaties in Dalfsen een 
verklaring is en of deze bekend is. Tot slot vraagt 
hij hoe gemeente en GGD samen kunnen 
optrekken om alle doelgroepen te stimuleren om 
kinderen te vaccineren en of de wethouder bereid 
is hier een voorlichtingscampagne voor in gang te 
zetten. 
 
Wethouder Uitslag geeft aan dat de cijfers bij het 
college bekend zijn en de zorgen hierover worden 
gedeeld. Deze daling maakt onderdeel uit van een 
breder waar te nemen tendens. Verhoging van de 
vaccinatiegraad vraagt om gerichte informatie en 
voorlichting. Daarbij sluit het college met GGD 
IJsselland van harte aan bij landelijke campagnes.  

COMMISSIE OORDEELSVORMING 

4. Presentatie voortgang optimalisatie P&C 
 

Dhr. Ormel verzorgt namens het college een 
presentatie over de voortgang van het proces om 
de P&C cyclus te optimaliseren. Na een korte 
terugblik en duiding van de stand van zaken wordt 
nader ingegaan op de uitwerking van de 
doelenbomen. Dit wordt in de voorbereiding op de 
programmabegroting 2025-2028 uitgewerkt. 
 
(vervolg op volgende bladzijde) 



 
4. Presentatie voortgang optimalisatie P&C 

(vervolg) 
In reactie op een vraag vanuit de raadscommissie 
geeft dhr. Ormel aan dat het in de toekomst 
wellicht mogelijk is de doelenbomen in de 
begroting te verwerken in plaats van in een apart 
document waar nu voor gekozen wordt.  
 
In reactie op een vraag over de volledigheid van 
de uit te werken doelenbomen wordt geantwoord 
dat de doelenbomen de volledige begroting 
dekken. Wel wordt nog gezocht naar de 
aansluiting van de tien doelenbomen op de vier 
nieuwe programma’s.   
 
Namens de raadscommissie dankt de voorzitter 
dhr. Ormel voor de presentatie. 
  

5. Presentatie perspectiefnota 2025-2028 Wethouder van Leeuwen geeft aan dat de 
perspectiefnota opgesteld is op basis van de 
voorjaarsnota van het demissionaire kabinet. Zoals 
gebruikelijk is er een nazending geweest over de 
meicirculaire van het rijk en de effecten hiervan. 
Het college is verheugd voor het komende jaar 
een structureel sluitend resultaat te hebben. Het 
beeld daarna ziet er anders uit. De wethouder 
verwacht vanuit de VNG nog inzet om met het 
nieuwe kabinet hierover in gesprek te gaan. 
 
Dhr. Leferink verzorgt namens het college de 
presentatie over de perspectiefnota en het 
addendum over de meicirculaire. De 
perspectiefnota is voor het eerst aan de hand van 
de nieuwe programmastructuur opgesteld. Het jaar 
2025 is structureel sluitend, de andere jaren laten 
een negatief saldo zien. Het college stelt voor de 
begroting 2025-2028 in lijn van de PPN op te 
stellen. Wel wordt nagedacht over scenario’s om 
de tekorten te dichten, voorstel is deze voorlopig 
niet in te zetten. 
 
Aan de raadscommissie wordt het 
besparingsverlies op de jeugdzorg verduidelijkt. 
Het rijk heeft maatregelen aangekondigd maar is 
hier niet mee gekomen, daarmee is deze post 
budgetneutraal.  
 
In reactie op vragen over de PM posten in de lijst 
grote projecten, geeft wethouder Van Leeuwen 
aan dat het voor een sluitende begroting in 2025 
voordelig is als hier nog geen bedrag aan hangt. 
De doorlooptijd van deze investeringen is 
wisselend. Bij nadere invulling van deze posten 
komt het college hiermee terug naar de raad.  
 
In reactie op de vraag of de positieve cijfers van de 
afgelopen jaren invloed hebben op toepassing van 
de nieuwe Bbp systematiek geeft wethouder Van 
Leeuwen aan dat dit niet zo is.  
 
(vervolg op volgende bladzijde) 
 



 
5. Presentatie perspectiefnota 2025-2028 

(vervolg) 
In de PPN is opgenomen dat het college verwacht 
dat het nieuwe kabinet gemeenten financieel meer 
tegemoet komt. Wel denkt het college proactief na 
hoe deze tekorten opgevangen kunnen worden.  
Wethouder Van Leeuwen geeft in reactie op een 
vraag hierover aan dat het college dit uitwerkt in 
voorbereiding op de programmabegroting.  
 
De voorzitter concludeert dat de raadscommissie 
zich een voldoende beeld heeft kunnen vormen 
voor bespreking van de PPN in de 
raadsvergadering van 3 en 8 juli.  
 

OVERIGE AGENDAPUNTEN 

6. Besluitenlijst 3 juni 2024 Conform.  

7. Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om 20:15 uur.  

 

Vastgesteld door de raadscommissie op 9 september 2024. 

 
 
 
de commissievoorzitter,  de commissiegriffier, 
Anouk Zwakenberg  Gerald van Dijk 


